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Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF’s styrelsemöte 
 
 

Datum: 2016-08-09 

Plats: Orrliden 

Närvarande: Alf Svensson 

 Olle Nilsson 

Micael Petersson 

Tomas Ericsson 

Maria Larsson  

Nina Lindström 

Ej närvarande: Charlotta Klintmalm, Ulrika Kårefjärd 

 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
Alf förklarade mötet för öppnat. 

§ 2 Dagordning 
Dagordningen godkändes. 

§ 3 Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

Nedanstående punkter var ”öppna” efter föregående möte: 

a) Dränering till 5-mannaplan 

Har ännu inte hänt något, men det har å andra sidan varit en torr sommar än så 

länge. 

b) Kopieringsmaskinen 

Canon har lämnat ett förslag som ger ungefär samma kostnad som idag. Vi grunnar 

på förslaget... 

Maria ska kontakta Ola Karlsson, Atea, för att se vad de kan erbjuda. Nina är gärna 

med på mötet med dem. 

 

§ 4 Ordförandens punkt 
a) Återkoppling kommunen 

Ingen återkoppling än, inte ens på våra datumförslag på möte. 

 

§ 5 Konsulentens rapport 
a) Underhåll klubbhus 

Ett fint arbete, med ledning av Micael och Tomas, med klubbhuset har gjorts under 

sommaren. 

Det är fortfarande fler saker som behöver åtgärdas så en åtgärdslista bör tas fram. 
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Tomas ansvarar för att en sådan upprättas. 

 

Övriga rapporter från konsulenten 

 Vi har haft inbrott i garaget i helgen. Två dunkar diesel (40L) och en röjsåg/trimmer 

blev stulna. 

 Kansliet har varit stängt i fyra veckor så det har inte hänt så mycket. 

 Den 21/8 är det dubbelsammandrag, även helgen därpå är det sammandrag i 

samband med Skogstorpsdagen. 

 Måndag 22/8 kl 18:00 är det ny utbildningsträff inför Kroatienresan, denna gång i 

Sörmlandsidrottens lokaler.  

§ 6  Ekonomi 
Ekonomirapporten gicks igenom utan några speciella anmärkningar. Det var några poster 

Maria ska kolla upp och återkomma om och för övrigt följer vi budgeten. 

Maria ska skicka ut fakturor till medlemmarna inför höstsäsongen men sitter just nu och 

stämmer av vilka som ha reducering pga Hemmavinstenprenumeration. 

 

a) Sponsring 

Vi gör ett nytt försök med M-bilar och skickar förfrågan till deras Västeråskontor istället. 

§ 7 Verksamhetsfrågor 
a) Ungdom 

Träningarna är igång igen efter sommaruppehållet. Några lag har varit på cuper 

under sommaren. 

b) Senior 

Höstsäsongen är igång och i fredags spelades match mot Jäder, som ligger snäppet 

efter oss i serien. Det blev oavgjort och vi står kvar på andra plats i serien. 

c) Arrangemang 

Nästkommande arrangemang är Skogstorpsdagen och därefter 

Ungdomsavslutningen. 

i.) Midsommar 

Allt flöt på bra. Grill-lottringen såldes tyvärr inte slut (swish-tjänsten var nere 

under hela dagen) men den gick plus i alla fall. 

ii.) Skogstorpsdagen, 27/8 

Det är många lag som ska spela match och det är svårt att få till yta för de 

radiostyrda bilarna. Möjligen att den kan vara på 7-mannaytan men med en 

avskärmad yta i form av band istället för sarg. 

Maria kallar till ett möte med kontaktföräldrarna för att få till allt kring 

arrangemanget. Förslag på den 15/8 kl 18:30. 

§ 9 Skrivelser 
Vi har fått ett brev från Malmö tingsrätt rörande de bluffakturor vi erhöll under 2011. Maria ska 

gå igenom det noggrannare till nästa möte. 

Ett brev från arbetsgivaralliansen rörande avtalsrörelse och lönestatistik lades till 

handlingarna. 
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§ 10 Övriga frågor 
Vi har fått mail från kommunen rörande Kulturpolitisk plan och vi går alla igenom dokumentet 

för att se om vi ska lämna in några synpunkter (måste vara kommunen tillhanda innan 3/10). 

Här är en länk till dokumentet: 

http://eskilstuna.se/Global/Sammantr%c3%a4deshandlingar/Kommunstyrelsen/2016-05-

31/20.%20Remiss%20av%20f%c3%b6rslag%20-

%20Revidering%20av%20Idrottspolitisk%20handlingsplan.pdf  

 

Vi har fått in sju nya kvartersombud men behöver ytterligare tre. Några namnförslag dök upp 

under sittande möte. 

§ 11 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir den 6/9 kl 18:00 på Orrliden. 

§ 12 Mötets avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 
 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Nina Lindström   Alf Svensson 
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